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Protokoll fi)rt vid stwelsemöte ftir Haea-Brunnsvikens Våinner I2l9-02

Nåirvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, Marianne Lundberg, Ella Öström, Eva Lampel

§1) Mötet öppnades av Lars.

§2) Dagordningen godkåindes.

§3) Protokollet från det konstituerande styrelsemötet I1l'- gicks igenom och lades sedan
till handlingarna. Ella poängterade att den nya styrelsen i',jr presenteras i Hagabladet.

§4) Planärenden och rapporter
Peter redogjorde för Trygg-Hansas planer på ett nytt huvrrdkontor vid Bilia, Haga
Norra. Uppdrogs åt Peter att fortsätta diskussionen med dem. Föreningens linje iir att
byggnaden i möjligaste mån bör skylas mot Hagaparken av en trädridå.

§5) Ekonomisk rapport
Punkten utgick då Hugo var frånvarande.

§ 6) Pro gramverksamheten: Hagadagen och höstens medlen§:nölgn
Ella redogjorde for Hagadagen som drog mycket folk tili parken. Dock var det relativt
få som gick på vandringarna.

Henni Wanntorp har önskat att inftir nästa Hagadagfi.programmet faxat eller e-
postat innan det går i tryck ftir att kontrollera uppgifter mm. Förslaget bifölls av
styrelsen.

Höstens medlemsmöten:

2519 Greger Carpelan om Norra Länken
I9lI0 Gunnar Björkman och Henrik Niklasson om Drurgårdens gröna landskap
14111Eva-Lena Bengtsson om Fredrik Blom och Ekoparken

Eva tog på sig att skicka in våra programpunkter till DN/Vi i Vasastan/Solna
Lokaltidning.

Ella uppmanade åin en gang styrelsen att komma på rnedlemsmötena.

§7) Höstens stvrelsearbete
Ella och Margareta kommer att uppdatera medlemsregrstret. De som inte har betalt
de senaste två aren rensas bort.

Styrelsen fortsäffer att bevaka plan?irenden som är a,ituella. Vad gäller Norrtull
uppdrogs åt Lars att kontakta Vägverket ftjr att få till stand ett medlemsmöte om
Norra Länken.

§8) Övriga fråeor
Boken om lagtillämpningen vad gäller Nationalstadsparken kommer snart i
bokhandeln. Peter som varit redaktör och sl«ibent tog på sig att ordna enskilda
exemplar till styrelseledamöterna.Föreningen betalar.
Förre sekreteraren Uwe Koch har ffllt 70 är. Beslöts att styrelsen uppvaktar med

ett exemplar av den nya boken.

(_

L



§9) Nästa stvrelsemöte
Nästa styrelsemöte beslöts till 7 I ll.

§10) Mötet avslutades.

Vid protokollet

Marianne Lundberg

justeras
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Lars Sundström
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